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Zápisnica zo zasadnutia komisie investičných činností 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka zo dňa 27.08.2020 

 
 
Prítomní:  Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Miroslav Dragun,  

Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 

 
Ospravedlnený: JUDr. Milan Vetrák PhD., 
 
Neprítomní:  .................................... 
 
Tajomník:              Miloš Holán 
 
Hostia:  Ing. Milan Raus, Ing. Ján Hrčka, Mgr. Ľudmila Pastorová, Bc. Adam Sarlós, 

JUDr. Eva Štefániková, Ing. Lýdia Ovečková 
 
 
Začiatok rokovania komisie: 16:00 hod. 
 
 
Program: 
 

1. Schválenie programu zasadnutia 

2. VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 13/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel      

v znení VZN č. 19/2019 

3. VZN, ktorým sa mení VZN č. 5/2004 o miestnych daniach v znení VZN č. 1/2005, č. 3/2005,     

č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, č. 3/2010, č. 8/2012,                

č. 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020 

4. VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie 

5. Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti     
Bratislava - Petržalka 

6. Rokovací poriadok komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 

7. Návrh financovania investičných projektov prostredníctvom úverových tranží 

8. Návrh na zverenie budovy Znievskej 26 za účelom navyšovania kapacít škôlok  

9. Rôzne 
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K bodu 1. 
Úvod – schválenie programu 
 
Rokovanie komisie zahájila predsedníčka komisie Ing. arch. Michala Kozáková, ktorá privítala 
prítomných, predstavila nového tajomníka komisie, pána Miloša Holána, a konštatovala 
uznášaniaschopnosť komisie. Predstavila program komisie a dala o ňom hlasovať. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková,  

 Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
za:   6 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková,  

 Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval          0 
 
Členovia komisie program rokovania schválili. 
 
 
K bodu 2. 

VZN, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 13/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel v znení 
VZN č. 19/2019 
 
Návrh VZN odprezentoval Ing. Milan Raus. 
 
Diskusia: 
Členka komisie Ing. Katarína Sklenková v tomto bode uviedla, že doplnková značka informujúca 
o spoplatnení parkoviska nie je zrozumiteľná. Pán Ing. Milan Raus upozornil, že značka je v zmysle 
zákona o pozemných komunikácia a jej znenie podlieha istým zákonitostiam. Z debaty ďalej vzišla 
otázka ohľadom parkovania mimo vyznačených plôch na parkoviskách označených príslušnou 
dopravnou značkou spolu s doplnkovou značkou informujúcou o spoplatnenom parkovaní.  
Pani Ing. Arch. Michala Kozáková narážala na skutočnosť, že obyvatelia boli zvyknutí parkovať 
napríklad na miestach ako zákruta na parkovisku, v strede parkoviska a pod. Teraz za to dostanú 
pokutu. Pán Ing. Milan Raus vysvetlil, že ak je tam osadená príslušná dopravná značka s doplnkovou 
tabuľou, tak sa smie parkovať iba na vyhradených parkovacích miestach. 
 
Stanovisko komisie:  
Komisia investičných činností nemá pripomienky a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej 
časti Bratislava-Petržalka schváliť všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka  
č. ...... zo dňa ......., ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti   
Bratislava-Petržalka č. 13/2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel v znení VZN č. 19/20129. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:           7 – Ing. arch. Michala Kozáková, Miroslav Dragun, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 

Bieliková, Mgr.  Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
za:  6 – Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková,      

Mgr.  Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
proti:   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         1 – Miroslav Dragun 
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Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu 3. 

VZN, ktorým sa mení VZN č. 5/2004 o miestnych daniach v znení VZN č. 1/2005, č. 3/2005,                
č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, 3/2010, 8/2012, 3/2013, č. 9/2017, 
č. 17/2019 a č. 1/2020 
 
Návrh VZN odprezentoval Ing. Milan Raus. 
 
Diskusia: 
Bez diskusie. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností nemá pripomienky a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej 
časti Bratislava-Petržalka schváliť VZN, ktorým sa mení VZN č. 5/2004 o miestnych daniach v znení 
VZN č. 1/2005, č. 3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 6/2009, č. 3/2010, 
č. 8/2012, č. 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:           7 – Ing. arch. Michala Kozáková, Miroslav Dragun, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 

Bieliková, Mgr.  Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
za:  7 – Ing. arch. Michala Kozáková, Miroslav Dragun, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 

Bieliková, Mgr.  Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
proti:   0 
zdržal sa:  0 
nehlasoval:         0 
 
Uznesenie bolo schválené. 
 
 
K bodu 4. 
VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie.  
 
Návrh VZN odprezentoval Ing. Ján Hrčka. 
 
Diskusia: 
Členka komisie Ing. Katarína Sklenková v tomto bode položila otázku ohľadom možností nakreslenia 
parkovacích boxov na miestach, kde by to bolo teoreticky možné. Pán Ing. Ján Hrčka informoval, že 
parkovacie boxy sú natierané v zmysle zákona, ktorá definuje ich minimálnu šírku. Taktiež upozornil, 
že parkovisko je považované za cestu s obojsmernou premávkou, a preto je nutné nechať pre oba 
pruhy šírku cesty minimálne 6 metrov. Pani Ing. arch. Kozáková zhodnotila, že pokým nedostanú 
obyvatelia parkujúci mimo vyznačeného parkovacieho miesta na parkovisku s príslušnou dopravnou 
značkou papuču, tak sa nenaučia, že nemajú stáť v strede parkoviska a že tam majú nechať 6 metrov 
široký voľný jazdný pruh pre oba smery.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností na základe hlasovania neodporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej 
časti Bratislava-Petržalka schváliť VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na 
parkovanie.  
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Hlasovanie: 
prítomní:           7 – Ing. arch. Michala Kozáková, Miroslav Dragun, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera 

Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
za:  3 – Mgr. Viera Bieliková, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
proti:   0 
zdržal sa:  3 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. arch. Matúš Repka, Mgr.  Gabriel Fekete 
nehlasoval:         1 – Miroslav Dragun 
 
Návrh nebol schválený. 
 
 
K bodu 5. 

Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu mestskej časti Bratislava - 
Petržalka 
 
Návrh VZN odprezentovala Mgr. Ľudmila Pastorová. 
 
Diskusia: 
Člen komisie pán Miroslav Dragun predniesol námietky na predložený materiál, nakoľko podľa jeho 
názoru bol predložený v nesprávnom znení, ako aj to, že chýba vyhodnotenie pripomienkového 
konania, teda pripomienok, ktoré boli/neboli akceptované. Taktiež upozornil na skutočnosť, že 
dátum predkladania žiadosti bol zmenený z pôvodného dátumu 31.10.2020 na nový dátum 
30.11.2020, pričom žiadal vrátiť dátum na pôvodný termín a argumentoval skutočnosťou, že ak sa 
požiadavka na MÚ predloží v takomto neskorom termíne, tak MÚ nestihne do dovolenkového 
obdobia podať stanovisko k všetkým žiadostiam. O tejto zmene sa nehlasovalo a predkladateľ 
upozornil, že termín je posunutý z dôvodu, že žiadateľ musí mať vysporiadané vzťahy s MČ Bratislava-
Petržalka.    
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností nemá pripomienky a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti 
Bratislava-Petržalka schváliť návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké športové kluby z rozpočtu 
mestskej časti Bratislava-Petržalka. 

 
Hlasovanie: 
prítomní:    8 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Miroslav Dragun, 
                        Ing. arch. Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, 
                        Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:                7 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Ing. arch. Matúš Repka,  
                        Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková,  
                        Mgr. Maroš Buberník.     
proti:           0 
zdržal sa:     0 
nehlasoval: 1 – Miroslav Dragun 
  
Návrh bol schválený. 
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K bodu 6.  
 
Rokovací poriadok komisie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Petržalka 
 
Materiál odprezentovala JUDr. Eva Štefániková. 
 
Diskusia: 
Pripomienky treba predkladať do 4.9.2020. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností berie na vedomie rokovací poriadok komisie Miestneho zastupiteľstva 
mestskej časti Bratislava-Petržalka. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   8 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Miroslav Dragun, 
                       Ing. arch Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                       Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              8 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Miroslav Dragun, 
                       Ing. arch Matúš Repka, Mgr. Viera Bieliková, Mgr. Gabriel Fekete,  
                       Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník. 
proti:           0  
zdržal sa:    0 
nehlasoval: 0 
 
Komisia berie na vedomie. 
   
 
K bodu 7.  

Návrh financovania investičných projektov prostredníctvom úverových tranží 

 
Materiál odprezentoval Bc. Adam Sarlós. 
 
Diskusia: 
Pán Ing. Miroslav Behúl PhD. pripomienkoval skutočnosť, aby boli projekty kompatibilné s fondmi EU. 
Pán Bc. Adam Sarlós potvrdil, že sa tak plánuje. Strhla sa diskusia o zmene využitia financií určených 
na ihrisko MŠ Lachova na iné projekty. V diskusii boli navrhnuté dve uznesenia, ktoré sú popísané 
nižšie.    
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností berie na vedomie Návrh financovania investičných projektov 
prostredníctvom úverových tranží. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:           0  
zdržal sa:    0 
nehlasoval: 0 
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Komisia berie na vedomie. 
 
Predsedníčka komisie Ing. Arch. Michala Kozáková v tomto bode navrhla hlasovanie o prijatí 
uznesenia č. 1 v nasledovnom znení: 
„Žiadame prednostku MÚ MČ Bratislava-Petržalka o predloženie harmonogramu do mestského 
zastupiteľstva pre projekt rozšírenia kapacít ZŠ Lachova o 6. tried a jednu telocvičňu, ktorý by mal byť 
realizovaný z mimorozpočtových zdrojov. Harmonogram má obsahovať informácie o príprave 
projektu, obstarávaní projektu, realizačnej činnosti až po právoplatné stavebné povolenie“. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:          0  
zdržal sa:    0 
nehlasoval: 0 
 
Komisia uznesenie č. 1 schválila. 
 
Predsedníčka komisie Ing. Arch. Michala Kozáková v tomto bode navrhla hlasovanie o prijatí 
uznesenia č. 2 v nasledovnom znení: 
„Žiadame prednostku MÚ MČ Bratislava-Petržalka o spustenie procesu verejného obstarávania 
projektovej dokumentácie na tartanové dráhy v rámci školských areálov patriacich MČ Bratislava-
Petržalka“. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:          0  
zdržal sa:    0 
nehlasoval: 0 
 
Komisia uznesenie č. 2 schválila. 
 
 
K bodu 8.  

Návrh na zverenie budovy Znievskej 26 za účelom navyšovania kapacít škôlok  
 
Materiál odprezentoval Bc. Adam Sarlós. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia investičných činností nemá pripomienky a odporúča Miestnemu zastupiteľstvu mestskej 
časti Bratislava-Petržalka schváliť návrh Návrh na zverenie budovy Znievskej 26 za účelom 
navyšovania kapacít škôlok.  
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  



Komisia investičných činností pri Miestnom zastupiteľstve v Petržalke 

 

 

7 

 

                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:           0  
zdržal sa:     0 
nehlasoval: 0 
 
Komisia návrh schválila. 
 
Predsedníčka komisie Ing. Arch. Michala Kozáková v tomto bode navrhla hlasovanie o prijatí 
uznesenia č. 3 v nasledovnom znení: 
„Žiadame prednostku MÚ MČ Bratislava-Petržalka o zabezpečenie vykonania pasportizácie pozemkov 
vo vlastníctve MČ Bratislava-Petržalka“. 
 
Hlasovanie: 
prítomní:   6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
za:              6 - Ing. arch. Michala Kozáková, Ing. Miroslav Behúl, PhD., Mgr. Viera Bieliková,  
                         Mgr. Gabriel Fekete, Ing. Katarína Sklenková, Mgr. Maroš Buberník.     
proti:           0  
zdržal sa:    0 
nehlasoval: 0 
 
Komisia uznesenie č. 3 schválila. 
 
 
K bodu 9.  

Rôzne 

V tomto bode informoval vedúci investičných činností Miloš Holán členov komisie o prebiehajúcich 
prácach na referáte investičných činností. Predsedníčkou komisie bol vyzvaný, aby na nasledujúce 
komisie investičných činností pripravoval podrobný plán investičných činností a informovala ho, že sa 
môže na ňu ako predsedníčku obracať so žiadosťami o pomoc.  
 
 
Záver 
 
V závere rokovania predsedníčka Komisie investičných činností poďakovala všetkým členom komisie 
a hosťom za účasť. 
 
Ukončenie rokovania komisie:  19:15 hod. 
 
Bratislava, 27.08.2020 
 
 
                                                                                               Ing. arch. Michala Kozáková 
                                                                                                     predsedníčka komisie     
 
 
Zapísal:  Miloš Holán 
           tajomník komisie                                   


